



BLACK ANGEL



FOR MEN

Black Angel for Men is an environmentally conscientious range with nature's finest ingredients and is specifically designed to meet the demands of the modern man's lifestyle.

This range offers a solution to every hair or scalp concern, whether it's dry / normal hair, hair loss, dandruff, or oily hair.

To complete your style there is an innovative styling range.

Black Angel cares for you and the environment:

- No Animal Testing
- No Cocamide Dea, No Parabens, No Propylene Glycol,
- No Sodium Lauryl Sulfate (SLS), No Paraffin Oil Vaseline



- Perilla Ocymoides Leaf Extract- Provides cooling and calming effects to the scalp. Promotes hair growth.
- Tea Tree Oil- Revitalises hair, relieves the discomfort of an itchy scalp with strong anti-bacterial properties.
- Sandalwood Oil- Relieves itching and inflammation, promotes cell regeneration and removes dandruff.
- Rosemary Oil - Helps to stimulate blood circulation, improves hair growth and reduces anti-microbial activities.
- Grapefruit Extract- Promotes hair growth, removes build-up, detangles hair and adds shine.
- Lavender Oil - Soothes and balances hair growth, regulates oil and builds volume.
- Juniperus Communis Fruit Oil - Promotes blood circulation, soothes and nourishes the scalp.
- Bergamot Oil - Antiseptic properties, removes build-up and balances oil production.
- 89% Natural and GMP Certified.



SHAMPOING SÉBORÉGULATEUR & ANTIPELLICULAIRE
A L'extrait de Perilla
Pour cheveux et cuir chevelu gras

OIL CONTROL & DANDRUFF SHAMPOO
With Perilla extract
For oily / dandruff hair & scalp

L'extrait de Perilla associé avec l'huile essentielle de baie de genièvre agit efficacement pour purifier les cheveux et le cuir chevelu en favorisant la régénérescence des cellules et en régularisant la sécrétion de sébum. L'huile essentielle d'arbre à thé apaise le cuir chevelu et élimine particulièrement les pellicules grasses. Ce shampoing est la réponse aux problèmes de cheveux gras et pellicules grasses.

Containing Perilla Frutescens Oil to clean, nourish and strengthen cell regeration. With Juniperus Communis Fruit Oil and Tea Tree Oil to balance out the oil, remove dandruff, calm tension and nerves.

SHAMPOING USAGE FRÉQUENT
A L'extrait de Pamplemousse
Pour cheveux et cuir chevelu normaux à secs

DAILY SHAMPOO
With Grapefruit extract
For normal / dry hair & scalp

Ce shampoing contenant des agents d'origine naturelle nettoie efficacement les cheveux tout en respectant l'environnement et l'équilibre de la chevelure. Destiné aux cheveux normaux à secs.

Formulated with natural cleansing ingredients to effectively cleanse residue from various environmental factors and excess oil on the scalp, while moisturising and conditioning the hair without weighing the hair down.



APRÈS SHAMPOING QUOTIDIEN
A L'extrait de d'Argan
Pour tout type de cheveux

DAILY CONDITIONER
With Argan extract
For all hair types

Notre après shampoing Quotidien est spécialement conçu pour calmer le cuir chevelu. Enrichie a l'huile essentielle d'Argan, Menthe, de l'extrait de Perilla et de la Vitamine E. Il réduit l'excès de sébum sur le cuir chevelu et hydrate intensivement la chevelure.

Our frequently use/Daily Conditioner is specially formulated with natural peppermint oil to calm the scalp, which will instantly reduce the frequency of oil returning. With Perilla Frutescens and Vitamin E to moisturise, calm and smooth the hair.

GEL DOUCHE CORPS ET CHEVEUX
A l'extrait de Menthe

HAIR & BODY WASH
With Peppermint extract

Conçu pour cheveux normaux et peau normale. En un seul geste, ce gel douche vous offre trois soins ; shampoing, après shampoing et gel nettoyant pour le corps. Enrichi en kératine et extrait d'ortie, il nettoie la peau et les cheveux en douceur tout en apportant l'hydratation dont ils ont besoin. De plus, grâce à l'huile essentielle de menthe, il donne une sensation fraîcheur durant toute la journée.

Formulated for Normal Hair & Skin. Luxurious, convenient all-over hair and body cleanser with triple function formulas working as a shampoo, conditioner and body wash all in one. Enriched with Keratin and Nettle extract to provide nutrients while cleansing the skin/hair. Enhances moisture and Peppermint creates a fresh invigorated feeling. Rinses easily without leaving residue or weighing hair down.



Hair Recovery Programme



SHAMPOOING ANTI CHUTE
À L'extrait de Romarin
Pour cheveux fragiles et tendance à tomber

HAIR RECOVERY SHAMPOO
With Rosemary extract
For hair loss / thinning and fragile hair

La formule enrichie à l'huile essentielle de romarin favorise la repousse des cheveux et régularise sécrétion du sébum en prévenant la folliculite. Les extraits de Perilla purifiée et nourrit les cheveux en renforçant la régénérescence des cellules. Ce shampooing revitalisant restructure les fibres des cheveux et augmente la tonicité et densité de la chevelure.

Formulated with Rosemary Oil to encourage hair growth, remove excess oil on the scalp, prevent inflammation and increase texture/thickness of the hair follicles by strengthening the individual hair fiber and anchoring the hair root to prevent fall. Containing Perilla Frutescens Oil to clean, nourish and strengthen cell regeneration.



APRES SHAMPOOING QUOTIDIEN
À L'extrait de d'Argan
Pour tout type de cheveux

DAILY CONDITIONER
With Argan extract
For all hair types

Notre après shampooing Quotidien est spécialement conçu pour calmer le cuir chevelu. Enrichie à l'huile essentielle d'Argan, Menthe, de l'extrait de Perilla et de la Vitamine E. Il réduit l'excès de sébum sur le cuir chevelu et hydrate intensivement la chevelure.

Our frequently use/Daily Conditioner is specially formulated with natural peppermint oil to calm the scalp, which will instantly reduce the frequency of oil returning. With Perilla Frutescens and Vitamin E to moisturise, calm and smooth the hair.

Hair Recovery Programme



SÉRUM POUR LA REPOUSSE DES CHEVEUX
À L'extrait de Perilla

HAIR REGROWTH SERUM
With Perilla extract

Enriched in extrait du perilla, ce sérum permet d'activer efficacement la circulation du cuir chevelu afin de réveiller le follicule pileux. Il nourrit les follicules pileux intensivement et augmente leur activité. Il également récupère la capacité de la génération de la mélanine. Les cheveux repoussent naturellement. Grâce à l'extrait Ginseng, il reconstruit les cheveux et nourrit la racine du cheveu en profondeur afin de prévenir la chute du cheveu. Vos cheveux seront plus épais, vigoureux et sains.

Enriched with Perilla extract, this serum can effectively stimulate the circulation of the scalp to nourish and increase natural growth. This recovers the ability to generate melanin. Ginseng extract restores the hair and nourishes the root of the hair thoroughly to prevent hair loss. Resulting in thicker, stronger and healthier hair.

HAIR RECOVERY SHAMPOO
With Rosemary extract
For hair loss / thinning and fragile hair



DAILY CONDITIONER
With Argan extract
For all hair types



HAIR REGROWTH SERUM
With Perilla extract



SPRAY VOLUMISANT
VOLUMISING SPRAY

Le spray de fixation forte enrichi en kératine et acides aminés, révèle la brillance et la souplesse de vos cheveux. Il permet de créer du volume et d'avoir un look éclatant et naturel. Il offre une fixation longue durée également.

Firm hold volumising spray enriched with silk amino acids and keratin, to increase the shine and improve style structure. Gives hold and long lasting style support with super hold leaving your hair full and luscious all day long.

STRENGTH ★★★★★
SHINE ★★★★★



GEL DE COIFFAGE
Fixation Forte

DESIGN GEL
Strong Hold

Un gel coiffant spécialement conçu pour les hommes. Pour créer votre style désiré, ajouter de la texture et de maintenir la forme tout en lissant les cheveux, en ajoutant de la brillance. Il permet de aussi de contrôler les frisottis et de combattre l'humidité

A styling gel especially designed for men to create your desired style, texture and shape while smoothing the hair and adding shine with anti-humidity action.

STRENGTH ★★★★★
SHINE ★★★★★

PÂTE TEXTURISANTE
Fixation Moyenne

TEXTURE PASTE
Medium Hold

Incroyable texture et fixation moyenne, il vous permet de retravailler vos cheveux et de créer du mouvement que vous désirez. Facile à coiffer et décoiffer. Ne colle pas aux mains et facile à nettoyer.

A medium hold texture paste allowing you to rework your hair to create the movement and fullness you desire. Water soluble for easy restyling.

STRENGTH ★★★★★
SHINE ★★★★★



POMADE
Fixation Forte

POMADE
Strong Hold

Une fixation incroyable! Crée instantanément texture des cheveux et brillance. Pour vous exprimer pleinement avec toute la journée, flexible définition de création de maintien et de séparation claire dans votre style.

A strong hold pomade to instantly create hair texture and shine. Fully express yourself with an all-day, flexible hold creating definition and clear separation in your style.

STRENGTH ★★★★★
SHINE ★★★★★

PÂTE MODELANTE
Mat Fixation Forte

MATTE CLAY
Strong Hold

Cette pâte modelante avec des agents de coiffage puissants, aide à structurer un style impressionnant. Elle apporte un effet plus mat, naturel et longue durée.

A light weight cream that allows you to create extreme texture with movement. Natural matte finish suitable for creating multi-level styling achieving texture and loose tousled styles for soft, full and lasting support.

STRENGTH ★★★★★
SHINE ★★★★★

